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Vragen van het lid Bruins Slot (CDA) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de sterftecijfers van het Ruwaard van Puttenziekenhuis 
(ingezonden 18 juni 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de uitzending van RTL-nieuws over de sterftecij-
fers van het Ruwaard van Puttenziekenhuis?1 

Vraag 2
Deelt u de opvatting van de heer Lemstra dat de sterftecijfers extreem hoog 
zijn? 

Vraag 3
Hoe kan het dat deze hoge sterftecijfers niet eerder door de Raad van Bestuur 
en de Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ) zijn gesignaleerd? 

Vraag 4
Waarom duurt het zo lang voordat zowel ziekenhuizen als de IGZ inzicht in de 
sterftecijfers van ziekenhuizen hebben? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat sterftecijfers zo snel mogelijk inzichtelijk voor 
ziekenhuizen en de IGZ moeten zijn? Wat is een haalbare termijn hiervoor? 

Vraag 6
Wat vindt u van het initiatief van enkele ziekenhuizen om realtime inzicht in 
hun sterftecijfers te hebben? Deelt u de mening dat dit een wenselijke 
ontwikkeling is? 

Vraag 7
Wanneer verwacht u dat de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) de regels voor 
het publiceren van sterftecijfers op orde heeft? 

Vraag 8
Hoe wordt in een ziekenhuis geborgd dat resultaten uit interne onderzoeken 
of incidentmeldingen ook daadwerkelijk worden opgevolgd? 

1 RTL-nieuws van 14 juni 2013
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Vraag 9
Wie heeft er zicht op als dit niet voldoende gebeurt en wie grijpt dan in?
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